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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
 
           Incheiat astazi 21.09.2023,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.183/15.09.2023 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  
Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. 
Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei. 
          La sedinta au participat 13  consilieri din cei 13 in functie . Presedinte de sedinta este ales 
domnul Dragomir Gheorghe,  pe o perioada de trei luni :  august, septembrie, octombrie 2023 . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
24.08.2023 si acesta se aproba in unanimitate cu 13 voturi. 
         I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei, iar presedintii comisiilor de 
specialitate prezinta raportul de avizare la fiecare proiect de hotarare .  
 
1 .Proiect de hotarare privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al Unității 
Administrativ-Teritoriale comuna Casin  pentru ședința Adunării Generale  Ordinare a 
Acționarilor si sedinta Adunarii Generale Extraordinare a Actionarilor a S.C. Compania 
Regională de Apă Bacău S.A. din data de 02.10.2023/03.10.2023. Initiator : primar. 

Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general; 

              -  raportul comisiei pentru administratie publica,juridica, apararea ordinii  si linistii 
publice ,a drepturilor cetatenilor; 
 
2.Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local al comunei 
Casin, judetul Bacau in consiliul de administratie al Scolii Gimnaziale „Invatator 
N.Paslaru „ Casin , pentru anul scolar 2023-2024. Initiator : primar. 

Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general; 

              -  raportul comisiei pentru învăţământ, sănătate, cultură,protecţie socială, activităţi 
sportive şi de agrement;  
3. Proiect de hotarare privind modificarea  Statului de Functii al aparatului de specialitate 
al primarului comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar. 

Materiale : - referat aprobare primar  
          - raport specialitate secretar general; 

              -  raportul comisiei pentru administratie publica,juridica, apararea ordinii  si linistii 
publice ,a drepturilor cetatenilor; 










	ROMANIA
	JUDETUL BACAU
	COMUNA CASIN
	CONSILIUL LOCAL
	PROCES  VERBAL

	Incheiat astazi 21.09.2023,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.183/15.09.2023 data de Primarul comunei Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut ...
	Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.
	Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al comunei.
	La sedinta au participat 13  consilieri din cei 13 in functie . Presedinte de sedinta este ales domnul Dragomir Gheorghe,  pe o perioada de trei luni :  august, septembrie, octombrie 2023 .
	Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 24.08.2023 si acesta se aproba in unanimitate cu 13 voturi.
	I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei, iar presedintii comisiilor de specialitate prezinta raportul de avizare la fiecare proiect de hotarare .
	1 .Proiect de hotarare privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al Unității Administrativ-Teritoriale comuna Casin  pentru ședința Adunării Generale  Ordinare a Acționarilor si sedinta Adunarii Generale Extraordinare a Actionari...
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general;
	-  raportul comisiei pentru administratie publica,juridica, apararea ordinii  si linistii publice ,a drepturilor cetatenilor;
	2.Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local al comunei Casin, judetul Bacau in consiliul de administratie al Scolii Gimnaziale „Invatator N.Paslaru „ Casin , pentru anul scolar 2023-2024. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general;
	-  raportul comisiei pentru învăţământ, sănătate, cultură,protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement;
	3. Proiect de hotarare privind modificarea  Statului de Functii al aparatului de specialitate al primarului comunei Casin, judetul Bacau. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate secretar general;
	-  raportul comisiei pentru administratie publica,juridica, apararea ordinii  si linistii publice ,a drepturilor cetatenilor;
	4.Proiect de hotarare privind aprobarea organizarii evenimentului „NUNTA de AUR 2023 ”  prin acordarea unei indemnizatii financiare cuplurilor din Comuna CASIN care au implinit 50 de ani de casatorie. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate contabil Cojocaru Marcela;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	5.Proiect de hotarare privind acordarea unor premii si diplome cetatenilor comunei Casin ce au implinit varsta de 100 de ani. Initiator : primar.
	Materiale : - referat aprobare primar
	- raport specialitate Brinza Mihaela - delegat ofiter stare civila;
	-  raportul comisiei  pentru programe de dezvoltare economico-sociala,buget finante, administrarea domeniului public si privat al comunei, agricultura, gospodarie comunala, protectia mediului,servicii si comert;
	S- a suplimentat ordinea de zi cu urmatoarele puncte :
	1. Proiect de hotarare privind aprobarea Studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici ao proiectului, a listei de investitii prioritare a valorilor investitiilor aferente CL Casin si a participarii CL Casin la cofinantarea Proiectului ...
	2. Proiect de hotarare privind punerea la dispozitia SC CRAB a terenurilor aferente investitiilor din cadrul “Proiect regional de dezvoltare a infrastructurii de apa si apa uzata in judetul Bacau, perioada 2014-2020. Initiator : primar.
	3. Proiect de hotarare privind aprobarea “Planului annual de evolutie a tarifelor conform rezultatelor Analizei Cost-Beneficiu pentru “Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apa si apa uzata in judetul Bacau, in perioada 2014-2020”si ma...
	Domnul presedinte de sedinta - invita consilierii la dezbateri, sa ia cuvantul.
	Domnul Soroiu Daniel - sunt puncte pe ordinea de zi care s-au bagat pe ultima suta de metri si vrea sa le dezbata pe fiecare in parte. Sunt foarte importante !
	Domnul presedinte - da, dar sa fie pe scurt
	Domnul Soroiu - o sa fie foarte scurt dar sunt cateva lucruri importante .
	- la punctul 1 - da
	- la punctul 2 - nu s-a facut nicio propunere
	- la punctul 3 - a vazut ca domnisoara Bianca a trecut pe o treapta superioara si ca s-a vacantat postul de sef SVSU probabil prin demisie si probabil ca va fi scos la concurs.
	- la punctul 4 - s-a propus 500 de lei si suntem de acord cu suma asta
	- la punctul 5 - si in mandatele lui de primar, a fost o doamna Natalia din partea de jos a satului care implinea frumoasa varsta de 100 de ani si noi, atunci am premiat-o cu 10 mii lei, acum cativa ani. Daca s-a putut atunci , acum dupa ce preturile ...
	- la punctele suplimentate - a studiat materialele de sedinta si, intr-adevar este ceea ce s-a aprobat in 2020 si de atunci s-au modificat preturile. Noi, practic azi aprobam modificarea preturilor la SF si retelele raman aceleasi. Aduce aminte ca in ...
	Domnul primar - cu aniversarea de 50 de ani, sunteti de acord. Cand ati fost primar, ati avut prinsi banii 10 mii lei in buget?
	Domnul Soroiu - da, a dat toti banii deodata, puteti intreba familia Avram, doamna era nevazatoare . Fiica ei a semnat statul de plata si cu doamna Flintoaca-Cojocea Gabriela, care era viceprimar atunci si au fost impreuna. Se poate verifica sta...
	Domnul primar - o sa verificam impreuna daca au fost 10 mii sau 5 mii lei. Si in alte localitati s-au dat cate 5 mii lei iar el a alocat suma in functie de bugetul comunei. Intreaba daca a dat 5 mii lei sau 10 mii lei pentru ca nu gaseste sa fi ...
	Domnul Soroiu - a dat pe toti 10 mii lei deodata.
	Domnul primar - vreti sa votati acum pentru consiliul de administratie ? Propuneti pe cineva in consiliul de administratie al scolii ?
	Domnul Oproiu Lica-Vasile - il propune pe domnul soroiu.
	Domnul primar - intreaba daca mai sunt alte propuneri. Nu sunt si ramane ca la final sa se mai puna in discutie.
	La proiectul cu canalizarea, referitor la drumurile daca se suprapun, noi avem niste numere cadastrale care nu se suprapun si, daca ziceti sa amanam asfaltarea in Pochita, o sa vorbeasca cu constructorul si cu cetatenii din Pochita ca sa mai aib...
	Domnul Soroiu - el a atras o atentie.
	Domnul primar - atentie care ne da o tema de gandit si atunci o sa fim atenti cu canalizarea sa se faca inaintea asfaltarii, ca sa nu ne traga la raspundere vreun consilier.
	Domnul Soroiu - un consilier sau legea ? El s-a uitat pe documentatie si a vazut ca drumul in Pochita apare pentru canalizare .
	Domnul primar - accepta propunerile consilierilor. Drumul facut din fonduri europene de la Pochita a fost facut acum 15-20 ani. Ce sa facem? Aexpirat garantia acestui proiect. Sa nu facem retea de gaze ? Ati fost de acord.
	Domnul Soroiu - nu s-a vorbit de gaze. S-a vorbit de apa , ca s-a bagat o conducta de apa fara proiect si fara autorizatie pe banii oamenilor din Curita, o conducta care va ramane in pamant, inmormantata si oamenii vor pierde banii .
	Domnul primar - il intrerupe si il intreaba , cand s-a bransat la apa , a avut autorizatie ?
	Domnul Soroiu - eu m-am bransat , suntem 5 oameni care ne-am bransat la proprietatea lui Stote Gicuta si restul conductei pe proprietati private : in gradina lui Stote, in gradina lui Soroiu, Soroiu si iar Soroiu. Deci , nu este pe domeniul publi...
	Se discuta in contradictoriu . Domnul presedinte intervine.
	Domnul viceprimar - e normal ca cetatenii si locuitorii din Curita sa va creada pe dumneavoastra, care acum doua saptamani v-ati pozat in primarul comunei Casin la Rucar si Dragoslavele sau sa ne creada pe noi care de 3 ani ne facem treaba si ce ...
	Domnul Soroiu - eu cred ca cetatenii comunei Casin aud foarte bine problemele pe care le-am ridicat si, unde ma duc eu si ma pozez e problema mea personala. Domnul viceprimar, daca vreti sa ma atacati politic sau al activitatii de consilier putet...
	Domnul viceprimar - ati afirmat ca sunteti primarul comunei Casin, e aici, sunteti doar consilier , nu primar. Toata lumea a vazut.
	Domnul Soroiu - nu am zis. Exista o filmare prin care il rectificam pe domnul primar si ii spuneam ca sunt fostul primar al comunei Casin. Am filmare. Deci, nu mi-am asumat aceasta titulatura niciodata. Daca a gresit domnul primar de la Rucar e p...
	Domnul presedinte - intreaba daca mai sunt alte discutii. Nu sunt.
	Domnul primar - revine la punctul doi si intreaba daca mai sunt alte propuneri.
	Domnul viceprimar - il propune pe domnul Dragomir pentru functia de consilier in consiliul de administratie al scolii.
	Domnul primar - il intreaba pe domnul Dragomir daca este de acord. Acesta raspunde ca este de acord.
	Domnul Rentea Iulian - ar vrea sa puna si el o problema , drumurile se mai strica si din cauza unor masini care coboara de la deal, este timp ploios , coboara toate dealurile si noroaiele, copii pleaca la scoala si pleaca cu noroiul in gat.Le tre...
	Domnul Soroiu - vrea sa mai faca o observatie catre presedintele de sedinta , luarea de cuvant se face la inceput , iar cei care nu s-au inscris, nu mai au voie sa vorbeasca ca de asta este o ordine si luarea la cuvant .
	Domnul presedinte -  se mai pot face completari ulterioare, daca mai are cineva de spus.
	Domnul - primar - deci, cu punctul 2 - reprezentant in cnsiliul de administratie al scolii, sunt doua propuneri. Cine este de acord cu domnul Soroiu ? - 6 voturi. Cine este de acord cu domnul Dragomir ? - 7 voturi . domnule presedinte, luati fie...
	Se supune la vot :
	- punctul 1 - 13 voturi “pentru”
	- punctul 2 - 7 voturi “pentru” (grup PSD) pentru domnul Dragomir , 6 voturi “impotriva” (grup PNL)
	- punctul 3 - 13 voturi “pentru”
	- punctul 4 - 13 voturi “pentru
	- punctul 5 -  7 voturi “pentru” (grup PSD) pentru suma de 5.000 lei, 6 voturi (grup PNL) pentru suma de 10 mii lei
	- punctele suplimentate 1-3 - 13 voturi “pentru’.
	Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal.
	Presedinte de sedinta,                                                      Secretarul  General al comunei,
	Dragomir Gheorghe                                                             Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                         ...

